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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 11. júla 2022 o 16,30 h v zasadačke obecného 

úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Mgr. Vladimír Švec, Jozef Flajs, Tibor Trepáč, Marek Lesák, Ing. Eva Trnková, Ingrid Gajdošová 

Overovatelia: Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly správy miestnych daní a poplatku 

6. Určenie počtu volebných obvodov, počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu na volebné 

obdobie 2022 - 2026 

7. Schválenie použitia rezervného fondu 

8. Interpelácie poslancov, rôzne a záver – pietny akt kladenia vencov (SNP) 
                    

V úvode prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že rokovanie Obecného zastupiteľstva sa 

uskutočňuje podľa pozvánky č. 1222/2022 s programom uvedeným v pozvánke. Obecné zastupiteľstvo  je 

uznášania schopné. 

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. Na zasadnutí chýbal p. Ing. Marek Ferianc. 

 

K bodu 1 až 4.  

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ingrid Gajdošová, Ing. Eva Trnková, Jozef Flajs. 

  

Uznesenie č. 60/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Uznesenie č. 61/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  
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Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce poslanci nemali  doplňujúce 

pripomienky. Starostka navrhla rozšíriť bod č. 7 o schválenie rozpočtového opatrenia č. 8/2022. Takto 

rozšírený program bol schválený. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly správy miestnych daní a poplatku 

6. Určenie počtu volebných obvodov, počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu na volebné 

obdobie 2022 - 2026 

7. Schválenie použitia rezervného fondu a schválenie RO č. 8/2022  

8. Interpelácie poslancov, rôzne a záver – pietny akt kladenia vencov (SNP) 

 

Uznesenie č. 62/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

Kontrola plnenia uznesení – oboznámila starostka. Uznesenia č. 46 - 59/2022 zo zasadnutia obecného 

zastupiteľstva konaného 06.06.2022 boli splnené. 

 

Uznesenie č. 63/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

K bodu 5  (Správa hlavnej kontrolórky obce z kontroly správy miestnych daní a poplatku) 

Správu dostali poslanci v materiáloch pred konaním zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva skonštatovala, že zo strany poslancov jej neboli doručené žiadne pripomienky. 

V stručnosti zhrnula obsah správy z vykonanej kontroly.  

Za oblasť daní je zodpovedná p. Veselovská, s prácou ktorej vyjadrila spokojnosť a vyslovila jej aj 

pochvalu. Hlavná kontrolórka v správe odporúča, aby obec vyzvala Agriu poľnohospodárske družstvo, ako 

aj poľnohospodárske družstvo v Pribyline o doplnenie vlastníkov pozemkov, za ktorých tieto právnické 

osoby platia miestne dane. Z dôvodu vydávania rozhodnutí elektronicky, je potrebné doriešiť v súčinnosti so 

správcom softvéru veci týkajúce sa vyznačenia všetkých nevyhnutných údajov na rozhodnutiach.  

Opýtal sa p. Švec – ak obec nemá inventúru  zdaňovaných pozemkov, či obci vzniká škoda. 

Hlavná kontrolórka odpovedala, že pripomienky k tejto problematike boli zaslané aj na ministerstvo 

financií. Jedná sa o problém celého Slovenska, nielen obce Vavrišovo.  

Následne zobrali poslanci Správu hlavnej kontrolórky na vedomie. 

 

Uznesenie č. 64/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 
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Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

K bodu 6 (Určenie počtu volebných obvodov, počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu na 

volebné obdobie 2022 - 2026) 
Na základe zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov má obec povinnosť pred voľbami do orgánov samosprávy 

obcí, ktoré sa budú konať 29.10.2022 určiť volebný obvod, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie 

starostu na nasledovné obdobie 2022 - 2026.  

Poslanci schválili, že sa určuje 1 volebný obvod, počet poslancov - 7, rozsah výkonu funkcie starostu – plný 

úväzok. 

 

Uznesenie č. 65/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Jozef 

Flajs, Ingrid Gajdošová  

Za: 6 – Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

K bodu 7 (Schválenie použitie rezervného fondu) 
O potrebe schválenia použitia finančných prostriedkov z rezervného fondu obce sa poslanci dohodli na 

pracovnom stretnutí.  

Poslanci schválili realizovať z rezervného fondu nasledovné:  

- odstránenie havarijného stavu balkónov v BD 310 – 312 v sume 16 000,- Eur, 

- odstránenie havarijného stavu balkónu na budove obecného úradu v sume 3 000,- Eur, 

- rekonštrukciu kotolne v budove obecného úradu v sume 20 000,- Eur, 

- odstránenie havarijného stavu  miestnej komunikácie v Okružnej ulici pri rodinných domoch v sume 

15 000,- Eur, 

- vybudovanie stojísk na kontajnery pri BD 280 – 1 ks a pri BD 310 – 312 taktiež 1 ks v celkovej sume 

8 000,- Eur. 

 

Počas diskusie o použití prostriedkov rezervného fondu obce, p. Mgr. Švec nesúhlasil s budovaním 

kontajnerových stojísk, keďže ich vybudovanie nebude mať vplyv na čistotu v ich okolí a s financovaním 

opráv balkónov v BD 310 – 312 z prostriedkov obce. Myslí si, že opravy balkónov by mali byť realizované 

z prostriedkov fondu opráv daného bytového domu a nie z prostriedkov obce, ktoré boli vyzbierané od 

všetkých občanov. S ostatnými položkami použitia rezervného fondu by súhlasil, keby neboli prijímané 

v jednom uznesení. 

 

Poslanci zobrali na vedomie a schválili:  

 

Uznesenie č. 66/2022 – cenové ponuky a verejné obstarávanie na sanáciu balkónov  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák,, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 1 - Mgr. Vladimír Švec  

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

Uznesenie č. 67/2022 – vyhlásenie havarijného stavu 
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Počet poslancov:7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, 

Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ingrid Gajdošová, Jozef Flajs, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc  

 

 

Uznesenie č. 68/2022 – schválenie použitia prostriedkov rezervného fondu a schválenie RO č. 8/2022 

Počet poslancov:7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Marek Ferianc, Ingrid Gajdošová  

Za: 5 – Marek Lesák, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová  

Proti: 1 - Mgr. Vladimír Švec  

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 – Ing. Marek Ferianc 

 

K bodu 8 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver – oslavy SNP)  

Starostka : 

- poďakovala poslancom, ktorí pomáhali pri podujatí Rozlúčka so školským rokom. 

- oznámila termín nasledujúce zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 22.08.2022 

- v súvislosti so zvyšujúcimi sa cenami za energie sa opýtala poslancov na ich názor na celonočné 

svietenie v obci 

 

p. Trepáč – odporúčal vrátiť sa k tomu po letnej sezóne. Zamyslieť sa nad využitím strechy na budove ČOV 

pre použitie  fotovoltaiky, aby sa aj takýmto spôsobom znížila spotreba elektrickej energie na ČOV. 

p. Švec -  odporúčal konzultovať s odborníkom možnosť vynechania jednotlivých svetelných bodov. 

p. Trnková – informovala, že  p. Salva opravil kríž v cintoríne pri dome smútku. 

p. Švec -  sa opýtal, či by nebolo možné zakúpiť basketbalový kôš a volejbalovú sieť pre deti na asfaltové 

ihrisko pri bytovom dome Vavrišan, odpoveď p. ekonómky bola, že obec na to nemá peniaze. 

 

Zasadnutie ukončené o 17:25 hod.  

Vo Vavrišove 11.07.2022 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

 

 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 

 


